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Kulturudvalget

Til:

Dato:

Kulturministeren

20. oktober 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 16

Ministeren bedes kommentere artiklen fra Newspaq, hvoraf det fremgår at 

færre børn får mulighed for at komme på musikskole, fordi skolerne bruger 

flere ressourcer på talentudvikling, og herunder redegøre for

- om ministeren mener, det er rimeligt, at musikskolerne må nedprioritere det 

almindelige optag af elever til fordel for at bruge ressourcerne på særlige 

talentfulde elever?

- om ministeren vil sikre de nødvendige ressourcer til, at musikskolerne kan 

udvide det almindelige elevoptag samtidig med, at man sikrer 

talentudviklingen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Jensen (S).

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard

formand
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